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Zápis z jednání regionální Komise ženského florbalu  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  pondělí 20. 2. 2023 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  20:00  

_________________________________________________________________________________________ 

Členové: Roman Komenda, Petr Jindra, Michal Novotný, Anna Dvořáková, Barbora Čížková 

Sekretáři: Petra Dufková, Jiří Matyáš 

 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ KŽF:  
1. Přivítání 
2. Zhodnocení „problémů“ rozvoje ženského florbalu v regionu  

3. Doplnění komise o další členy 
4. Shrnutí, úkoly 

 

_________________________________________________________________________________________ 

 
1. Přivítání 
 
Roman Komenda přivítal účastníky jednání KŽF 
 
2. Zhodnocení „problémů“ rozvoje ženského florbalu v regionu 
 
Roman Komenda informoval o jednání s některými oddíly regionu, které pracují s ženskou složkou. 
Probíhala diskuse ohledně formy, jak probíhal výběr oddílů, kterých jsme se ptali na rozvoj ženského 
florbalu? 
Osloveno pouze 8, ale oddílů, co mají alespoň v jedné kategorii dívčí družstvo je v Regionu více + 

ještě oddíly, které mají dívky zařazeny do chlapeckých soutěží. 

Přítomní se shodli na nutnosti komplexnosti průzkumu, který by měl proběhnout přes sekretariát a ne 

pouze přes předsedu KŽF.  

Dále se mezi přítomnými diskutovalo o plánovaném směřování KŽF do budoucna. 

Michal Novotný hovořil o akci tzv. Girls Day, přítomní se shodli, že tato akce by byla při dívčí florbal 

velice přínosná. 

Barbora Čížková hovořila o možnosti přijmout a používat v Regionu povolené Akční listy 

 

Úkol 2/2023 1: Otázky za KŽF k doplnění do dotazníkového šetření v oddílech. 

     Termín: 22. 2. 2023  Zodpovídá: Roman Komenda 
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Úkol 2/2023 2: Připomínkování dodaných otázek do dotazníkového řízení za KŽF  – přes email 

     Termín: 24. 2. 2023  Zodpovídají: členové komise 

 

Úkol 2/2023 3: Doplnit emailové adresy do zpracované tabulky trenérek 

     Termín: 1. 3. 2023  Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Úkol 2/2023 4: Zjistit, které Akční listy můžeme v Regionu používat a poté tyto poslat na členy komise 

     Termín: 4. 3. 2023  Zodpovídá: Barbora Čížková 

 
3. Doplnění komise o další členy 
 

Roman Komenda oznámil, že člen komise David Štursa požádal o uvolnění z komise KŽF z důvodu 

pracovní vytíženosti.  

KŽF vzala na vědomí odstoupení Davida Štursy . 

 

Po krátké diskusi navrhnul Roman Komenda doplnění komise KŽF o členku Andreu Doležalovou 

z oddílu Sklo Bohemia Světlá n. S.  

 

HLASOVÁNÍ: PRO 5  PROTI  0 ZDRŽEL SE  0 

 

KŽF souhlasí s přijetím Andrei Doležalové za členku komise . 

 

Úkol 2/2023 5: Přednést stanovisko KŽF RVV a požádat RVV o jmenování A. Doležalové do komise  

     Termín: 27. 2. 2023  Zodpovídá: Roman Komenda 

 

4. Shrnutí, úkoly 

 
Konec jednání: 21:20 
 
 
Termín dalšího jednání: 22. 3. 2023 od 20:30 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Roman Komenda 
 


